
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PRACOVNÍ SKUPINY PRO FINANCOVÁNÍ 

 

Datum a čas konání: 15. prosince 2021, 16:00 (posunuto ze 7. prosince 2021 z důvodu nemoci vedoucí PS) 

 
Místo konání: on-line, VPS Free 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 4 členové PS, 2 pracovníci MAP  

 

Zápis: 
Program jednání: 

1. Zahájení setkání 

2. Příprava rozpočtu školy na příští rok 

3. Zkušenosti s testováním žáků 

4. Spolupráce s krajskou hygienickou stanicí 

5. Zmrazení platů pedagogických pracovníků 

6. Různé 

7. Zakončení 

 

1. Zahájení setkání 
Vedoucí skupiny J. Knapová přivítala členy, kteří se připojili on-line. Vyjádřila velkou únavu, 
která ji v poslední době provází vzhledem ke covidové situaci, kterou musí řešit. Uvítala by 
volbu distanční výuky při vyšší absenci žáků a pedagogů. Při této možnosti by zařízení výuky 
ve škole bylo snazší a nemusela by zkrácený týden před vánoci dávat ředitelské volno. 
 

2. Příprava rozpočtu školy na příští rok 
Rozpočet ZŠ Sobotka byl zřizovatelem pro rok 2022 navýšen o 300.000,- Kč.  J. Knapová si 
opětovně pochvalovala velmi dobrou spolupráci se zřizovatelem. Na setkání Asociace 
základních škol si však mnozí zúčastnění naopak na zřizovatele stěžovali (zasahují jim do 
ekonomických i personálních záležitostí). 

 
3. Zkušenosti s testováním 
V současné době ZŠ Sobotka bojuje s vysokým záchytem pozitivních dětí. Zpočátku místní 
pediatrička zvládala děti PCR otestovat. Se zvýšeným záchytem to není možné kapacitně 
zajistit a rodiče tak musí jezdit s dětmi do Jičína nebo Mladé Boleslavi. 
V pedagogickém sboru je velké procento neočkovaných kolegů, což rovněž způsobuje 
problémy (karantény apod.). 
Ve škole se řeší vztahové problémy mezi dětmi, které vyplouvají napovrch poté, co děti byly 
doma na distanční výuce. 
Velmi komplikovaná je situace týkající se podmínek, za kterých mohou proběhnout lyžařské 
výcviky (očkování, PCR testy – využití lyžařských vleků, ubytování). Očekává změnu pokynu 
od MŠMT z důvodu nejednotné platnosti PCR testů při pobytovém lyžařském výcviku, pro 
stravování a skipas 72 hodin a pro ubytování 7 dnů. 



 

 

 

4. Spolupráce s krajskou hygienickou stanicí 
Spolupráce s KHS je velmi náročná. Zpočátku byl vůbec problém se tam dovolat. KHS nestíhá 
trasování.  
 

5. Zmrazení platů pedagogických pracovníků (PP) 
Zmrazení platů PP se snad konat nebude. Zatím bude navýšení pokryto z nadtarifů. Celkově 
si PP za poslední roky opravdu polepšili. 
 

6.  Různé 
Další nejbližší vzdělávací akce MAP. 
 
ZŠ Sobotka plánuje na jarní počasí slavnostní otevření venkovní učebny podpořené z dotace 
IROP. 
 
K. Kabelková prezentovala informace o dotacích kraje KHK. 

 
Dotační tituly Královéhradeckého kraje: 
https://dotace.kr-
kralovehradecky.cz/dotace/Modules/DOTISKUHK/Pages/Public/ProjectList.aspx?Id=2 
 

Lhůta pro podání žádosti o dotaci: 09. 12. 2021 – 26. 01. 2022.  
Předpoklad schválení poskytnutí dotací v zastupitelstvu kraje: květen 2022.  
 
Dotační programy Vzdělávání:  

 rozvoj podmínek pro vzdělávání – inovace ve vzdělávání (polytechnická výchova a 
vzdělávání, digitalizace vzdělávání) – dotace: 30 000 Kč – 100 000 Kč, maximálně 70 %  

 rozvoj nadání (rozšířená výuka a individuální přístup učitele) – dotace: 10 000 Kč – 35 000 Kč 
(popř. 50 000 Kč pro více žáků splňující podmínky dotačního programu), maximálně 70 %  

 etická výchova ve školách (zavedení či realizace projektů etické výchovy, prosociální chování 
a snížení krize mezilidských vztahů) – dotace: 20.000 Kč – 40.000 Kč, maximálně 70 % 

 
7.  Zakončení 
J. Knapová setkání ukončila a popřála všem hodně zdraví do nového roku.  
 
Další setkání se uskuteční v úterý 1. 2. 2022. 
 
Zapsala: Lenka Veselá, DiS.   
 
V Jičíně 15. 12. 2021 

https://map.otevrenezahrady.cz/vzdelavaci-aktivity
https://dotace.kr-kralovehradecky.cz/dotace/Modules/DOTISKUHK/Pages/Public/ProjectList.aspx?Id=2
https://dotace.kr-kralovehradecky.cz/dotace/Modules/DOTISKUHK/Pages/Public/ProjectList.aspx?Id=2

